### Original Pies

# 正统匹斋饼 원래 피자

Plain (朴素式 단순한)	5.5
Pineapple (菠萝과 인애플)	6.5
Ham (火腿肉 햄)	6.5
Pepperoni (意大利辣味香肠 페퍼 로니)	6.5
Sausage (香肠 소시지)	6.5
Onion (洋葱 양과)	6.5
Green Peppers (绿椒 녹색 후추)	6.5
Hot Peppers (辣椒 칠리)	6.5
Fresh Broccoli (花椰菜 신선한 브로콜리)	6.5
Fresh Spinach (新鲜菠菜 신선한 시금치)	6.5
Black Olives (黑橄榄 블랙 올리브)	6.5
Bacon (咸肉 베이컨)	6.5
Onion Peppers (洋葱和绿椒 양파와 피망)	6.5
Cauliflower (花菜 콜리플라워)	6.5
Mushrooms (蘑菇 버섯)	6.5
Anchovies (凤尾鱼 멸치)	5.5
Hamburger (汉堡 햄버거)	6.5
Garlic (大蒜 마늘)	6.5

Wings 烧烤鸡翅膀 바베큐 닭 날개 不辣; 稍辣; 辣; 烧烤酱 평원; 가벼운; 매운; 바베큐 6 只 (6조각); \$6.00; 12 只 (12 조각) \$7.50

### Specialty Pizzas

# 特种匹斋饼 피자 전문

Chicken (鸡肉 닭고기)	7.25
Buffalo Chicken (水牛城辣鸡肉 버豊豆 ᅯ킨)	7.25
BBQ Chicken (巴比烧烤鸡肉 바 - B 급 날개 치킨)	7.25
Chicken Alfredo (阿尔弗雷多鸡肉 치킨 알프레도)	7.25
White Pizza (白奶酪式 화이트 치즈)	7.25
Hawaiian (夏威夷式 하와이)	7.25
Eggplant (茄子式 가지)	7.25
Shrimp (虾仁式 새우)	7.25
Tomato (番茄式 토마토)	7.25
Vegetarian (蔬食者式 채식 주의자)	7.75
Greek Pizza (希腊式 그리스의)	7.75
Special (特別式 특별한)	7.75

#### Salads

## 生食蔬菜莎拉 샐러드

Garden (花园式 정원)	5.25
Greek (希腊式 그리스의)	6.75
Caesar (凯撒式 시저) Add Chicken (加鸡肉 닭고기를 추가)	6.25 1.00

#### **Beef Patties**

### 牛肉馅饼 쇠고기 파이

Plain (朴素式 단순한)	3.00
White Cheese (白奶酪式 화이트 치즈)	3.50
Add topping (加菜 추가하기 )	1.00

# Spaghetti

# 意大利面条 스파게티

Home Style (家庭式 가족)	5.50
Mushroom Sauce (蘑菇酱式 버섯 소스)	5.75
Meatball (肉丸式 미트볼)	5.75
Meat Sauce (肉糜酱式 다진 고기 소스)	5.75
Sausage (香肠式 소시지)	5.75
Garlic and Butter (大蒜奶油式 卟들 버터)	5.75
Alfredo Sauce (阿尔弗雷多酱 알프레도 소스)	5.75

#### Sandwiches

# 三明治 샌드위치

Meatball (肉丸式 미트볼)	6.00
Sausage (香肠式 소시지)	6.00
Genoa Salami (熏牛肉式 제노아살라미)	6.00
Ham (火腿肉式 햄)	6.25
Turkey (火鸡肉式 터키)	6.25
Hot Pastrami (辣熏牛肉 뜨거운훈제 쇠고	6.25
Tuna Melt (金枪鱼奶酪式 참치치즈)	6.25
Eggplant Parmesan (茄酪가지파르마의)	6.25
Grilled Chicken (火烤鸡式 구운 치킨)	6.75



# 心歌师匹斋饼 Sing-as 의자

Sing-as Pizza at Flushing

(43-69 Kissena Blvd., NY)

718-463-4343

Dine In. 堂吃 Carry Out. 外卖 Delivery 送饼上门

Delicious; Crispy 美味;香脆

A Song from the Soul of Greece 来自希腊的心歌

May all the Loving Moms 让天下的好妈妈们

In the World of Freedom 在自由的世界里

> With Compassion 用爱心

As Water to Nurture 浇灌

The Blossoms of the Future 未来之花



# The Whole Elephant Institute

洪扬中国传统文化之精髓 开辟身心灵全息研究之新天地

www.thewholeelephant.info www.thewholeelephant.org

Learn these nine Chinese characters will help you to be safe and healthy

法轮大法好!

真善忍好!

全象学院欢迎希腊人民通过全象学院 与中国传统文化结缘

The Whole Elephant Institute welcomes people from Greece to come to learn traditional Chinese culture

全象学院欢迎中国人民通过全象学院 与世界各国的有缘人结缘

The Whole Elephant Institute welcomes Korean and Chinese people to establish broad network with people from all over the world through our Institute

心歌师希腊饼店走进中韩社区 Sing-as Pizza Entering Chinese and Korean Community

心歌师希腊饼店与全象学院建立合作伙伴,帮助全象学院给华人社区提供希腊文化与历史的教育。

The Sing-as Pizza has formed partnership with the Whole Elephant Institute, and is committed to collaborate with the Whole Elephant Institute to offer educational programs of Greek culture and Greek history to the Chinese and Korean Community in Flushing

全象学院在法拉盛凯西那大道的心歌师希腊饼店提 供会员注册服务。

The Whole Elephant Institute offers information for membership application at the Sing-as Pizza Shop,

心歌师希腊饼店在全象学院享有20%的优惠价!

Sing-as Pizza enjoys 20% discount in all education programs for Moms and Children at the Whole Elephant Institute.

小朋友们, 你们知道心歌师的店主保尔先生为何来到美国?

Children, do you know why did the owner of Sing-as Pizza, Paul, come to America?

在1946年,西腊曾被希腊共产党统治。有一位希腊母亲,她的名字叫爱丽妮。为了帮助她的孩子们摆脱希腊共产党的魔爪,在孩子们安全逃往美国后,被希腊共产党徒折磨后处决。离开人世前的最后一刻,她大声的喊,"我的孩子们!"爱丽妮的家乡就叫"心歌师"。爱丽妮的儿子在来到美国后,努力苦学英语,最后成为一位世界闻名的大记者和大作家。他把爱丽妮母亲的故事写成了书,也拍成了电影。

In 1946, the Greece was controlled by the Greek Communist Party. There was a Greek Mother, whose name is Eleni. She helped her children to escape from the Greek Communist Party to America. However, because of what she did, she was subjected to torture, and finally, execution. At her last moment, she called out, "My Children!"

Mother Eleni's home town is Sing-as. Her son, Nicholas Gage, after his coming to America, studied English very diligently, and finally became a world renowned reporter and writer. The story of his mother was put into his book, "Eleni", and has also made into a movie.

心歌师的店主保尔先生也是为了逃离希腊共产党的魔爪,在幼年时就来到了美国。他的饼店每天烤出美味的匹斋饼,口感好,营养又卫生,可以让妈妈们放心。

The Owner of the Sing-as Pizza, Paul, also escaped to America because of not wanting to be under the dictatorship of the Greek Communist Party, when he was only a very young child. His Pizza Shop makes delicious Pizzas, which are smooth in taste, and also clean and healthy. The Sing-as Pizza shall be the Mom's Choice, for the children.

全象学院可以帮助妈妈孩子们一起学习英文,口语和写作。每 天下午三点到六点,欢迎来到心歌师希腊饼店来边吃匹斋饼, 边学英语。教材就是"爱丽妮"。

The Whole Elephant Institute offer English classes to Moms and Children, at Sing-as Pizza Shop. Every afternoon, between 3:00 P.M. to 6:00 P.M., Mothers and Children are welcome to come to Sing-as Pizza to taste pizza and learn English. The text book for the summer will be: Eleni.

欢迎你来电话 Call us at 全象学院 347-732-4918 Email: lotus@thewholeelephant.info